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Zápisnica 

17. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

27. apríla 2021 

Aula 1A1 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

3. Informácie rektora univerzity o ďalšom postupe implementácie vnútorného systému na 

Trnavskej univerzite v Trnave. 

4. Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok  2021. 

5. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

6. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Príprava koncepčného materiálu 

„Výročná správa Trnavskej univerzity o činnosti za rok 2020“. 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zabezpečiť nomináciu pedagógov na 

udelenie Ceny Antona Hajduka za vynikajúce výsledky vo vedeckovýskumnej činnosti. 

Aktuálne záležitosti 

7. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

8. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

9.  Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

9.1 Prerokovanie a schválenie návrhu Výhľadového investičného plánu Trnavskej 

univerzity v Trnave na roky 2021 – 2026. 

10. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

10.1 Prerokovanie a schválenie návrhu Dodatku č. 1 k Vyhláške rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave č. 6/2019, ktorou sa vydáva Registratúrny poriadok  Trnavskej 

univerzity v Trnave. 

11. Rozličné 

 

 

Bod 1 

17. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU,  oboznámil ich s navrhnutým 

programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom 

programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

 

Bod 2 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 
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- o Dlhodobom zámere TU na roky 2021 – 2026, ktorý bol 3. februára 2021 predložený na 

ministerstvo školstva, odkiaľ zatiaľ neprišla oficiálna odpoveď, no univerzita má informáciu, 

že onedlho prebehne jeho prerokovanie, 

- o zasadnutí SRK, z ktorého členom KR TU rozposlal prijaté uznesenia. SRK aj naďalej trvá 

na odmietavom stanovisku  novely vysokoškolského zákona, 

- o účasti na zasadnutiach Vedeckej rady Univerzity Mateja Bela v Banskej Bystrici 

a Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave, kde sa rozoberala problematika implementácie 

zákona o kvalite poskytovania študijných programov,  

- o odovzdaní docentského dekrétu Mgr. Michaele Hromkovej, PhD. z FZaSP v odbore 

Sociálna práca. Zároveň dodal, že rovnaké odovzdávanie ho čaká aj zo strany filozofickej 

fakulty a vyjadril radosť, že sa uskutočňujú kvalifikačné konania, aj keď odovzdávanie 

dekrétov môže kvôli mimoriadnej situácii súvisiacej s pandémiou kronavírusu prebiehať len 

v komornej atmosfére, 

- o pracovnom stretnutí vedenia univerzity s doc. MVDr. Norbertom Žilkom, DrSc., riaditeľom 

Neuroimunologického ústavu SAV a  jeho spolupracovníkmi, ktorí sa uchádzajú o spoluprácu 

s FZaSP a prorektorom pre rozvoj a informačné systémy. 

 

Bod 3 

Rektor univerzity informoval o ďalšom postupe implementácie vnútorného systému na 

Trnavskej univerzite v Trnave, kde sa poďakoval dekanom fakúlt za konštruktívne stretnutie, 

ktoré spoločne absolvovali. Zároveň informoval členov KR TU o harmonograme prác na 

univerzite. KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity.  

 

Bod 4 

K prerokovaniu a schváleniu návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok  

2021 prizval rektor univerzity aj riaditeľov  univerzitných pracovísk, predsedníčku študentskej 

rady TU a predsedníčku odborovej organizácie NKOS pri TU. Pred prerokovaním 

predloženého materiálu vyzval členov KR TU, aby si minútou ticha uctili pamiatku nedávno 

zosnulého prof. Richarda Marsinu. 

Členov KR TU informoval, že predložený návrh už bol prerokovaný na zasadnutí GR 

TU a zároveň našiel jednotu aj medzi dekanmi fakúlt. Ako uviedol, rokovania boli pokojné 

a viedli k rozumnému riešeniu pre fakulty, ako aj univerzitu ako celku. Rozpočet je navrhnutý 

tak, že zabezpečí všetky činnosti univerzity, ktorá bude schopná plniť svoje záväzky voči 

študentom, zamestnancom, vede, výskumu a publikačnej činnosti. Následne odovzdal slovo 

kvestorke univerzity ako spracovateľke návrhu rozpočtu TU na rok 2021. 

Kvestorka univerzity vysvetlila členom KR TU, že metodika financovania ministerstva 

školstva v tomto roku prešla zmenami, ktoré členom popíše a zároveň im priblíži aj finančnú 

situáciu všetkých vysokých škôl v rámci SR. Následne si spoločne zmapujú situáciu na 

jednotlivých súčastiach univerzity a prejdú si návrh o prerozdelení finančných prostriedkov 

jednotlivým súčastiam univerzity. Predložený návrh kvestorka univerzity priblížila členom KR 

TU prostredníctvom vypracovaných tabuliek. S členmi KR TU  najskôr prešla metodiku 

ministerstva školstva a prerozdelenie financií porovnala aj s predchádzajúcim rokom, v ktorom 

bola zahrnutá valorizácia. Ako informovala, univerzita si dokázala v minulom roku vytvoriť 

rezervu na mzdy, vďaka čomu bude schopná pokryť mzdovú potrebu aj v roku 2021. 



3 
 

Členom KR TU vysvetlila, aký dopad mali zmeny metodiky financovania ministerstva 

školstva na krátenie prostriedkov jednotlivým vysokým školám. Kvestorka univerzity popísala 

členom KR TU novú metodiku prerozdeľovania financií z dotácie z ministerstva školstva, jej 

dopad na iné vysoké školy, ako aj na TU, kde popísala konkrétne oblasti, v ktorých sme dosiahli 

ako univerzita pokles či nárast aj v porovnaní s predošlými rokmi. Vysvetlila, že v celkovom 

podiele prišlo k minimálnemu poklesu finančných prostriedkov a následne prešla na 

percentuálny pokles alebo nárast jednotlivých súčastí univerzity a ako sa prejavil na finančnom 

prínose týchto súčastí. Podotkla, že väčšina súčastí univerzity má oproti minulému roku vyšší 

prínos. 

Následne kvestorka univerzity zdôvodnila systém a princíp prerozdeľovania dotácie 

univerzity na jednotlivé súčasti. Ako vysvetlila, dotácia tvorí 90 percent zdrojov a do toho 

vstupujú externé zdroje a iné neúčelové časti. Ďalším zdrojom, ktorý v rozpočte minulý rok 

nefiguroval, je zostatok z dotácie 2020, keďže minulý rok bol výrazne lepší aj vďaka 

racionalizačným opatreniam, ktoré na jednotlivých súčastiach univerzity uskutočnili. Spoločne 

s členmi KR TU prešla kritériá prerozdeľovania dotácie, solidarizáciu jednotlivých súčastí, 

motivačný fond, plánovanie mzdovej potreby súčastí na rok 2021, ako aj rozpočet fondu 

tovarov a služieb.  

V závere kvestorka univerzity dodala, že mzdy tvoria hlavnú časť výdavkov univerzity. 

Do rozpočtu pribudol aj fond údržby a opráv, kde sa naplánovali finančné prostriedky na 

konkrétne aktivity a zostatok na tomto fonde sa bude prenášať do ďalšieho roka. Vďaka tomuto 

plánovaniu bude univerzita vidieť, čo sa financovalo  a v akej výške. 

Rektor univerzity k predloženému návrhu otvoril medzi členmi KR TU diskusiu. 

Dekanka PdF sa v súvislosti s novým fondom údržby a opráv informovala, či by sa na 

rovnakom princípe nemohlo postupovať aj pri vydavateľskom fonde a jeho zostatkové financie 

by sa na konci roka nerozdelili medzi ostatné fondy, ale preniesol by sa do nasledujúceho roka. 

Kontrolórka univerzity poukázala na to, že práve to je zmysel fondov, aby ich finančný zostatok 

na konci roka neprepadol, ale preniesol sa do ďalšieho roka.  

Členovia KR TU sa zhodli na návrhu, aby sa na rovnakom princípe postupovalo pri 

všetkých siedmich fondoch, čo bude zahrnuté aj v pripravovanej zmene pravidiel hospodárenia 

univerzity. Rektor univerzity dal o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 1/17-27042021 

KR TU v súvislosti s predloženým návrhom rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na 

rok 2021 schvaľuje, aby zostatkové financie na jednotlivých fondoch prechádzali 

kumulovane do nasledujúceho roka a navrhuje, aby táto zmena bola zapracovaná do 

novely pravidiel hospodárenia univerzity. 

Z: Ing. Naništová. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 
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Nakoľko nikto z prítomných členov k predloženému návrhu rozpočtu už nemal žiadne 

pripomienky, dal rektor univerzity o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 2/17-27042021 

KR TU schvaľuje návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2021 

v predloženom znení.   

Z: Ing. Naništová. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

Rektor univerzity sa poďakoval prizvaným členom rozšíreného zasadnutia KR TU a rozlúčil 

sa s nimi. KR TU pokračovalo schváleným programom.  

Bod 5 

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre 

vzdelávanie“) informovala členov KR TU o stretnutí s prodekanmi fakúlt. Poukázala na to, že 

v súvislosti s prijímacím konaním študentov sú na fakultách stanovené iba všeobecné 

podmienky na prijatie a odporučila fakultám vyšpecifikovať si konkrétne podmienky, ktoré 

musí študent splniť, aby sa mohol prihlásiť na štúdium, vďaka čomu sa fakulty vyhnú možným 

komplikáciám, pretože toto v zákone o vysokých školách nie je ošetrené.  

Členov KR TU informovala o študentskej ankete „Káva za názor“, ktorá kvôli mimoriadnej 

situácii súvisiacej s pandémiou koronavírusu prebehla v tomto roku on-line.  Dodala, že ako 

nedostatočná sa na niektorých fakultách javí komunikácia medzi pedagógmi a študentmi. 

Poprosila dekanov, aby na tejto veci na svojich fakultách popracovali. Členov KR TU 

informovala, že Slovenská akreditačná agentúra pre vysoké školstvo pripravuje celoslovenskú 

anketu pre študentov všetkých vysokých škôl. V súvislosti so študentskými anketami vznikla 

medzi dekanmi fakúlt diskusia, v ktorej  niektorí vyjadrili aj svoju nespokojnosť 

s relevantnosťou týchto ankiet.  

 Dekan FZaSP sa informoval, ako univerzita plánuje postupovať pri promóciách 

študentov. Prorektorka pre vzdelávanie vysvetlila, že sálu na promócie študentov univerzita 

objednala a zároveň sa prikláňa k tomu, aby sa promócie organizovali, no rozhodujúci bude 

v tejto veci vývoj epidemiologickej situácie. V súvislosti s promóciami rektor univerzity 

informoval členov KR TU, že s rovnakou otázkou sa univerzita obrátila na ministerstvo 

školstva, aby postupovala v súlade s odporúčaniami Úradu verejného zdravotníctva SR a čaká 

na odpoveď.  Dekan FF sa informoval, ako v mimoriadnej situácii postupovať pri povinnej 

praxi študentov, pretože je povolená iba prax lekárskych odborov. Na jeho otázku reagoval 

rektor univerzity, ktorý ozrejmil, že aj v tejto veci sa univerzita obrátila na ministerstvo školstva 

a čaká na odpoveď. KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie. 
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Bod 6 

 

6.1  

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval členov KR TU o plnení úlohy RPÚ 2021 - Príprava koncepčného materiálu 

„Výročná správa Trnavskej univerzity o činnosti za rok 2020“. Ako uviedol, pri výročnej správe 

univerzity postupoval v zmysle schváleného harmonogramu. Dekanom fakúlt poďakoval za 

prístup ľudí, ktorí zaslali potrebný materiál k výročnej správe, vďaka čomu mohla byť 

spracovaná včas a kvalitne. Ako dodal, výročná správa bola vypracovaná štandarde ako po 

minulé roky.  

Pretože k predloženému materiálu neboli zaslané žiadne pripomienky a neodzneli ani na 

zasadnutí KR TU, dal rektor univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 3/17-27042021 

KR TU schvaľuje návrh Výročnej správy Trnavskej univerzity o činnosti za rok 2020 

v predloženom znení.   

Z: prof. Rábik. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

6.2  

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o plnení úlohy RPÚ 2021 - Zabezpečiť 

nomináciu pedagógov na udelenie Ceny Antona Hajduka za vynikajúce výsledky vo 

vedeckovýskumnej činnosti. Ako vysvetlil, Cena Antona Hajduka sa udeľuje v zmysle 

univerzitnej smernice každé dva roky. Z fakúlt boli zaslané štyri nominácie, prof. PhDr. Silvia 

Miháliková PhD. z FF, prof. JUDr. Karel Eliáš Dr. z PF, prof. RNDr. František Ondriska PhD. 

z FZaSP, doc. RNDr. Jozef Kováčik PhD. z PdF a keďže sa podľa platného vnútorného 

predpisu udeľujú tri ceny, prebehla diskusia v rámci Grantovej komisie TU.  

 Prorektor pre vedu nadviazal na diskusiu z predošlého zasadnutia KR TU a navrhol, aby 

sa cena v tomto roku udelila všetkým štyrom kandidátom, nakoľko ide o špičkové osobnosti 

univerzity a každá z nich si zaslúži ocenenie. Zároveň navrhol, aby sa upravil štatút Ceny 

Antona Hajduka podľa toho, akú exkluzivitu tejto cene chce univerzita priradiť. Rektor 

univerzity podotkol, že je vďačný za tento návrh a prikláňa sa k oceneniu všetkých štyroch 

nominantov. Rektor univerzity dal o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/17-27042021 

KR TU schvaľuje, aby v roku 2021 bola Cena Antona Hajduka udelená všetkým štyrom 

nominovaným osobnostiam univerzity, a to prof. PhDr. Silvii Mihálikovej PhD., prof. 
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JUDr. Karlovi Eliášovi Dr., prof. RNDr. Františkovi Ondriskovi PhD. a doc. RNDr. 

Jozefovi Kováčikovi PhD.   

Z: prof. Rábik. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

Prorektor pre vedu zároveň  nadviazal na diskusiu o úprave štatútu Ceny Antona 

Hajduka, pričom navrhol medzi členmi KR TU prerokovať dva návrhy tejto úpravy. Prvou 

možnosťou je udelenie ceny piatim nominovaným, teda každá fakulta bude mať zastúpenie. 

Druhou možnosťou je vyzdvihnúť ocenenie a dať mu ešte väčšiu exkluzivitu a prestíž tým, že 

bude udelené len jednému z nominantov a rovnako sa zmení aj jeho pozícia v štruktúre 

univerzitných ocenení, finančnej odmeny, ako aj medializácie. Medzi členmi KR TU vznikla 

diskusia, a keďže neprišlo k zhode názorov,  pri návrhu nového štatútu Ceny Antona Hajduka 

zatiaľ ponechali otvorené oba varianty. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 5/17-27042021 

KR TU ukladá prorektorovi pre vedu úlohu pripraviť návrh nového štatútu Ceny Antona 

Hajduka v zmysle zvýšenia jeho exkluzivity, a to od začiatku nového akademického roka.  

Z: prof. Rábik. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre vedu členov KR TU o výzve 

na udelenie ceny ESET, ktorá je orientovaná na prírodné vedy a vyzval fakulty, aby poslali 

svoje nominácie. Zároveň členov KR TU informoval o stretnutí s riaditeľom vydavateľstva 

Typi Universitatis Tyrnaviensis, ktoré súviselo so zámerom stať sa databázovým 

vydavateľstvom. Ako ďalej informoval, do konca júna zosúladia podklady, aby sa mohla 

vytvoriť pracovná skupina.  

 

Bod 7 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj a informačné systémy: 
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- o  rekonštrukcii budovy Adalbertinum, kde prebehlo stretnutie s dekanmi FZaSP a PdF, 

projektantmi a vedením univerzity, na ktorom sa  podrobne zaoberali projektom a onedlho bude 

pripravená realizačná štúdia, vďaka ktorej sa môže univerzita uchádzať aj o rôzne finančné 

zdroje na rekonštrukciu, 

- o stretnutí s doc. MVDr. Norbertom Žilkom, DrSc., riaditeľom Neuroimunologického ústavu 

SAV, 

- o zámere výstavby kongresovej sály univerzity na Rázusovej ul. v Trnave, ku ktorej univerzita 

dostala vyjadrenie od Krajského pamiatkového úradu Trnava, 

- o simulačnom centre, kde aktuálne prebieha intenzívne rokovanie na obstarávanie prístrojov, 

- o stretnutí súvisiacom s informačnými systémami Moodle a spoločnosťou Tempest, ktorá 

odprezentovala systém na správu registratúry, prepojenie na elektronickú schránku, 

integrovanú spisovú službu a základný obeh dokumentov.  

 

Bod 8  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o nominácii jedenástich zahraničných študentov na Trnavskú univerzitu v Trnave v rámci 

programu Erasmus (dvaja na filozofickú fakultu, siedmi na pedagogickú fakultu a dvaja na 

právnickú fakultu). Ako dodal, univerzita prijíma nominácie do konca mája, takže počet 

študentov môže byť ešte vyšší, 

- o podávaní prihlášky KA131 na 2022 -  klasický Erasmus v rámci Európskej únie. Pre 

Slovensko je určených na túto výzvu 14 miliónov eur a čas na podanie prihlášky je do polovice 

mája, 

- o zrušení programu na rok 2022 pre partnerské krajiny mimo Európskej únie. Dvadsať percent 

z rozpočtu môže univerzita využiť aj na financovanie len odchádzajúcich mobilít, 

- o skrátení dĺžky mobilít, kedy v prípade štúdia, aj doktorandského, môže ísť len o dva mesiace. 

Pôvodne boli minimálnou dĺžkou tri mesiace, 

- o preferencii virtuálnej mobility, za ktorú sa však nebude udeľovať grant. Ako uviedol, 

Európska komisia žiada čo najviac kombinovať virtuálnu a fyzickú mobilitu, 

- o zavádzaní novej položky Blended Intensive mobility do programu. Ide o krátkodobé 

intenzívne programy, v rámci ktorých sa využívajú inovačné spôsoby výuky vrátane online 

spolupráce. V prípade, že by sa naše fakulty rozhodli do tohto programu ísť, naša univerzita by 

bola koordinátorom a účastníkmi by museli byť tri partnerské univerzity, ktoré majú podpísané 

bilaterálne zmluvy, vrátane našej univerzity. Pôjde o vytvorenie nového učebného programu s 

minimálnym počtom  pre pätnásť zahraničných účastníkov, pričom univerzita dostane podporu 

na každého prijatého študenta, 

- o pokračovaní v iniciatíve tvorby Európskej študentskej karty, kedy všetky univerzity, ktoré 

získali akreditáciu na program Erasmus+ musia implementovať jej štandardy a prejsť na 

digitálnu administráciu procesov, zavedenie európskeho študentského čísla a aj vydávanie 

kariet. Pri tomto procese spolupracuje aj oddelenie CIS, 

- o novom výkonnom redaktorovi univerzitného časopisu Universitas Tyrnaviensis, ktorým sa 

stal Mgr. Matúš Demko,PhD., riaditeľ Oddelenia pre marketing a PR, 

- o podpise  Magna Charta Universitatum, z ktorého sa bude robiť aj video. Rektor univerzity 

objasnil členom KR TU, že univerzita sa týmto krokom prihlasuje k európskym princípom.  
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Bod 9 

9.1 

 Kvestorka univerzity priblížila členom KR TU návrh Výhľadového investičného plánu 

Trnavskej univerzity v Trnave na roky 2021 – 2026. Ako dodala, vznikol v nadväznosti na 

požiadavku ministerstva školstva, ktoré požadovalo od jednotlivých univerzít zaslanie 

investičných aktivít na roky 2021 – 2026. V súvislosti s tým vznikla potreba spracovať materiál, 

aké budovy univerzita vlastní, aké investičné aktivity plánuje a z akých zdrojov ich bude 

financovať. K materiálu dostala len jednu pripomienku od dekanky PdF, ktorá sa týkala 

textovej časti opravy strechy na budove PdF, ktorú následne do materiálu zapracovala. Ako 

kvestorka univerzity podotkla, išlo len o formálnu, nie vecnú pripomienku. 

Pretože k predloženému materiálu neodzneli už žiadne pripomienky, dal rektor univerzity 

hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 6/17-27042021 

KR TU schvaľuje návrh Výhľadového investičného plánu Trnavskej univerzity v Trnave 

na roky 2021 – 2026 v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

Bod 10 

 KR TU sa ďalej zaoberalo predloženým návrhom Dodatku č. 1 k Vyhláške rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave č. 6/2019, ktorou sa vydáva Registratúrny poriadok  Trnavskej 

univerzity v Trnave. Riaditeľka kancelárie rektora vysvetlila členom KR TU, že požiadavka 

úpravy vyhlášky vznikla z výsledku kontroly Štátneho archívu v Bratislave, ktorá prebiehala 

na univerzite v roku 2020.  

Pretože k predloženému materiálu neboli zaslané žiadne pripomienky a neodzneli ani na 

zasadnutí KR TU, dal rektor univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 7/17-27042021 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k Vyhláške rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

č. 6/2019, ktorou sa vydáva Registratúrny poriadok  Trnavskej univerzity v Trnave 

v predloženom znení.  

Z: PhDr. Krupová. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 
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za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

ROZLIČNÉ 

 V rámci posledného bodu informovala kvestorka univerzity členov KR TU, že 

ministerstvo školstva schválilo univerzite čerpanie dotácie v súvislosti s ochorením Covid-19 

vo výške 155-tisíc eur.  

 Kontrolórka univerzity informovala o prvej ukončenej kontrole, ktorá prebiehala 

v Univerzitnej knižnici TU, pričom s výsledkom kontroly bol oboznámený rektor univerzity 

ako aj riaditeľka Univerzitnej knižnice TU. 

  Predsedníčka Akademického senátu TU informovala členov KR TU, že 

s predsedníctvom senátu postupne pripravujú blížiace sa voľby do AS TU. Podotkla, že chcú, 

aby voľby prebehli riadne.  

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným členom za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

                                                                                   rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

                                                                                       Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 
 

 


